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Abstract (en)
[origin: US2022034286A1] An internal combustion engine, in particular a diesel engine, in particular of a motor vehicle, includes at least one working
cylinder and one cylinder head closing the working cylinder, in which an injector for injecting fuel is situated for the working cylinder. The engine
includes a clamping claw for the injector for injecting fuel, whose one end is supported on the other end, in which at least two arms are provided in
such a way that one arm of the clamping claw acts upon an injector in each case, and the injector presses against a seat or a seal in the cylinder
head in a sealing manner with the aid of a defined force. The engine also include a clamping screw designed as a push-through screw and including
a screw head collar and a corresponding thread is provided in the cylinder head, which fastens the clamping claw at the cylinder head. The arms
of the clamping claw are designed in such a way that the arms of the clamping claw are supported on a support surface at the injector and on a
support surface at the cylinder head.

Abstract (de)
2. Beschrieben wird eine Brennkraftmaschine, insbesondere ein Dieselmotor, insbesondere eines Kraftfahrzeugs, mit wenigstens einem
Arbeitszylinder und einem den Arbeitszylinder verschließenden Zylinderkopf (4), in dem für den Arbeitszylinder ein Injektor zur Kraftstoffeinspritzung
(3) angeordnet ist, wobei für den Injektor zur Kraftstoffeinspritzung (3) eine Spannpratze (1) vorgesehen ist, deren eines Ende sich auf das andere
Ende stützt, mit wenigstens zwei Armen derart vorgesehen ist, dass jeweils ein Arm der Spannpratze (1) auf einen Injektor zur (3) wirkt und der
Injektor zur Kraftstoffeinspritzung (3) mit einer definierten Kraft gegen einen Sitz bzw. eine Dichtung (11) im Zylinderkopf (4) dichtend drückt, wobei
eine als Durchsteckschraube ausgeführte Pratzenschraube (7) mit Schraubenkopfbund (17) und mit korrespondierendem Gewinde im Zylinderkopf
(4) vorgesehen ist, welche die Spannpratze (1) am Zylinderkopf (4) befestigt, wobei die Arme der Spannpratze (1) derart ausgebildet sind, dass die
Arme der Spannpratze (1) auf einer Auflagefläche (2) am Injektor (3) und auf einer Auflagefläche (5) am Zylinderkopf (4) zur Auflage kommen.
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